

Australian Vanadium 将期权扩展至杰拉尔顿地区钒加工厂用地

Australian Vanadium Ltd (ASX:AVL) 已与西澳州杰拉尔顿附近的钒加工厂拟议选址的土地所有者签署了一年的延期协议。

为确保低成本运营，AVL 计划在矿区所在地对含钒磁铁矿进行破碎、研磨和选矿，并将产生的精矿运输至杰拉尔顿外的拟建加工厂，在那里最终提炼出高质量、高价值的钒产品。

“扩展逻辑步骤”

AVL 董事总经理文森特·阿尔加尔 (Vincent Algar) 说：“在 2019 年的可行性研究期间，我们发现了一个潜在的宝贵机会，我们将钒加工厂设在杰拉尔顿附近。

“这使得我们为工厂在穆莱瓦以西，靠近杰拉尔顿的地方寻找并锁定了一个合适的地点。

“在过去一年里，我们已经确认，这个加工厂的位置对公司来说是理想的。

“将我们的期权扩展到相关土地上，只需支付适度的期权费，这是我们推进可行性研究和走向生产的合理步骤。”

www.proactiveinvestors.co.uk	www.proactiveinvestors.com	www.proactiveinvestors.de	www.proactiveinvestors.ru	www.proactiveinvestors.com.hk
United Kingdom	North America	Germany	Russia	China



Australian Vanadium extends option over Geraldton region vanadium processing plant land

Australian Vanadium Ltd (ASX:AVL) has signed a one-year extension with the landowner of the proposed location for its vanadium processing plant near Geraldton in Western Australia.

To ensure a low-cost operation, AVL plans to undertake crushing, milling and beneficiation of vanadium bearing magnetite ore at the mine site location and transport the resulting concentrate to the proposed processing plant outside Geraldton, where final refinement to high-quality, high-value vanadium products will take place.

“Extension the logical step”

AVL managing director Vincent Algar said: “During our 2019 feasibility work we identified a potentially valuable opportunity in locating our vanadium processing plant near Geraldton.

“This resulted in us searching for and securing a suitable location for our plant west of Mullewa, near Geraldton.

“Over the past year, we have confirmed that this processing plant location is ideal for the company.

“The extension of our option over the relevant land, for a modest option fee, is a logical step as we move forward with our feasibility work and towards production.”

www.proactiveinvestors.co.uk	www.proactiveinvestors.com	www.proactiveinvestors.de	www.proactiveinvestors.ru	www.proactiveinvestors.com.hk
United Kingdom	North America	Germany	Russia	China